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Referat fra generalforsamling  

i 
Gug Boldklubs Venner 

mandag den 21. marts 2022 
 

Deltagere: 12 

 

Formanden, Jørn Axelsen (JA), bød indledningsvis velkommen til de fremmødte. 

 

1. Valg af dirigent 

 

JA foreslog herefter, at Johs. Knudsen (JK) blev valgt som dirigent – og dette skete 

enstemmigt. 

JK konstaterede straks herefter, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet – bl.a. med 

opslag herom i klubhuset samt på Gug Boldklubs hjemmeside inden for tidsfristen på de 

nødvendige 14 dage forud for selve afholdelsen i dag. 

Generalforsamlingen kunne derfor anses for både at være lovligt indvarslet og at være 

beslutningsdygtig. 

 

2. Formandens beretning 

 

JA redegjorde kort for årets forløb, jf. særskilt beretning, og fremhævede bl.a., 

• At der – på grund af covid-19 og igangværende byggeri på klubanlægget – ikke blev 

gennemført en markedsdag. Covid-19 havde endvidere medført, at både 50 års 

jubilæet samt den årlige generalforsamling var blevet udskudt.  

• At salg af julekalendere havde været en stor succes – med salg af godt 2300 af de 

2500 trykte kalendere ved hjælp af Gug Boldklubs afdelinger for U8 og U9 Piger og 

Drenge,    

• At salg af juletræer i weekenderne op til jul fra klubhuset havde givet et flot overskud – 

nogenlunde tilsvarende det foregående år. Og JA takkede de mange, der støttede os. 

• At vi som sædvanlig har givet mange penge til Gug Boldklub - fordelt på moderklubben 

og afdelingerne til ture og arrangementer, gaver til oprykkere samt gavekort til 

jubilarer m.fl. Kassereren vil under forelæggelse af regnskabet senere orientere mere 

om fordeling af pengene.       

 

Afslutningsvis takkede JA for et godt samarbejde i det forløbne år – både med Gug Boldklub og 

med Vennernes bestyrelse. 

Efter fremlæggelsen efterlyste JK information om fremtidige planer for aktiviteter, bl.a. en 

markedsdag. Efter en kort debat herom konkluderede formanden, at Bestyrelsen vil arbejde 

videre hermed – og formentlig i et samarbejde med Gug Boldklub.  

Beretningen blev herefter vedtaget med akklamation. 

 

3. Forelæggelse af regnskab 

 

Lars Fischer (LFN) fremlagde herefter det reviderede regnskab for kalenderåret 2021, der på 

forhånd var godkendt af foreningens revisorer, og som omdeltes til de fremmødte. LFN 

gennemgik i detaljer først resultatopgørelsen og dernæst balancen. LFN oplyste endvidere, at 

medlemsbidrag omfatter betaling af kontingent for p.t. ca. 70 medlemmer. 

Regnskabet viser et underskud på 312.211 kr. samt en balance på nu 343.992 kr. Baggrunden 

for det store underskud skyldes store bidrag til etablering af den nye fan- og eventzone på 

klubanlægget. 

Efter forelæggelsen stillede Jens Louis Bank (JLB) spørgsmål til den ændrede opstilling af 

resultatopgørelsen, idet denne – i forhold til tidligere – indeholdt en ekstra søjle, så der på 

oversigt over indtægter nu vistes samlede indtægter samt udgifter for nogle hovedposter, 
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f.eks. Julekalender. Efter en kort drøftelse heraf aftaltes det at overveje anvendelse af noter i 

stedet for den ekstra søjle.  

JK kunne - efter bemærkningen - konstatere, at regnskabet kunne godkendes – i øvrigt med 

akklamation. 

 

4.  Indkomne forslag 

 

Der var i år ikke indkommet forslag til ændring af vedtægterne mv.   

  

5. Fastsættelse af kontingent 

 

Det årlige kontingent er p.t. på 150 kr. - og dette fastholdtes uforandret.  

 

6. Valg 

 

a) Formand  

 

JA genopstillede til denne post, og da JK kunne konstatere, at der blandt de fremmødte ikke 

var andre kandidater, blev JA genvalgt med akklamation 

 

b) Bestyrelsesmedlemmer 

 

Herunder var Benny Nygaard (BN) og Finn Olsen (FO) på valg og havde på forhånd udtrykt 

ønske om at fortsætte.  

Der blev ikke foreslået andre kandidater, hvorefter BN og FO blev genvalgt – med 

akklamation.    

JK stillede i øvrigt spørgsmål ved fortolkning af vedtægternes paragraf 5, hvoraf det fremgår, 

at der skal vælges 4-6 bestyrelsesmedlemmer. Dette indebærer således – strengt fortolket – 

at hele den øvrige bestyrelse ud over formand og kasserer skal nyvælges hvert år. 

Vedtægternes paragraf 12 imødegår dog dette ved at præcisere længden af 

bestyrelsesmedlemmernes valgperioder (= 2 år).    

 

c) Suppleanter 

 

Herunder blev Allan Hübertz (AH) genvalgt. Endvidere valgtes JK som 2. suppleant. 

 

d) 2 revisorer/bilagskontrollanter 

 

JK genvalgtes til denne – sammen med Erik Nøhr Andersen (ENA), der nyvalgtes.  

 

e) 1 revisorsuppleant/bilagskontrollant 

 

Denne post blev ikke besat.  

 

7.  Eventuelt 

 

TAK til Vennerne   

 

Gug Boldklubs næstformand, Anders Egeberg Olesen (AEO) benyttede lejligheden til at rette 

en stor tak fra Gug Boldklubs bestyrelse til Vennerne for samarbejdet – både økonomisk og  

ved særskilt hjælp under arrangementer på klubanlægget. Det gode samarbejde ønskes gerne 

udbygget – og i øvrigt aftalt ved et snarligt fællesmøde. 

  

==== 

 



                                                                                                                                                              3 

JK oplyste herefter, at generalforsamlingen nu var gennemført og takkede deltagerne for god 

ro og orden – og konstaterede derfor, at denne kunne hæves. 

 

Afslutningsvis takkede JA dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen - og de fremmødte 

for deltagelsen.  


